



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 1576, Safat 13016, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al-Murqab
Tel: +965 185 3885 | +965 22063333 | Fax: +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel: +971 80310101 | Fax: +971 4 3633457

التاريخ: 2024/02/27
مرجع: MAZ-CS-02-2024-0050

المحترمين

السادة / بورصة الكويت للأوراق المالية
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح عن الانتهاء من إجراءات الشهر والتأشير (شركة المازيا القابضة ش.م.ب.ع.ك.ع.)
Subject: Disclosure regarding the completion of the official announcement and annotation procedures (Al Mazaya Holding Company KSCP)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى احكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

With reference to the above-mentioned subject and the items of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, herewith attached copy of the Disclosure of material information.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير – الإدارة القانونية والمطابقة والالتزام


MAZAYA
شركة المازيا المانصة س.م.ب.ع.ك.ع.
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:
1. نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	2024/02/27
اسم الشركة المدرجة:	شركة المزايا القابضة (ش.م.ك.) عامة
المعلومة الجوهرية:	نحيطكم علماً بأن شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع. قد انتهت من إجراءات شهر قرارات الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 2024/01/04 والتي تضمنت النشر في الجريدة الرسمية (الكويت اليوم) والتأشير بالسجل التجاري للشركة بوزارة التجارة والصناعة. ستقوم الشركة بالإفصاح عن أي تطورات مؤثرة في هذا الشأن.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

Disclosure of material information

Date:	27/02/2024
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Material information	We would like to inform you that Al Mazaya Holding Company K.S.C. had completed the official announcement procedures of the resolutions passed by the EGM convened on 04/01/2024, which included the publication in the Official Gazette (Kuwait Alyawm) and annotation in the commercial register at the Ministry of Commerce and Industry (MOCI). Mazaya will announce any material updates related to the above subject.
Effect of the material information on the company financial position	There is no impact on the company's financial position